
Bestyrelsesmøde   
Mandag den 1/11 2021 kl. 19.00 

 

Deltagere: Jeanette, Mia, Kaja, Anne-Dorthe,  

Afbud: Dorte, Linda, Luise 

Referent: Lis 

________________________________________________________________________________ 

1. Regnskab/økonomi/daglig drift 

 Overskud i kantinen  fra sensommerstævnet på ca. 4500 kr. 

 Vi har solgt stolene fra rytterstuen til 1500 kr. 

 Vi har solgt køleskab til 1200 kr. 

 Vi mangler nyt køleskab til rytterstuen. Anne-Dorthe tjekker om de har et stående og Kaja 

tjekker også ellers skal vi har købt nyt. 

 Vi mangler viskestykker, karklude, sæbe og andre småting. Det køber Lis  

 

2. Opgaver siden sidst 

Ingen opgaver siden sidst 

 

3. Nyt fra udvalgene  

Vi mangler tilbagemelding fra nogle af udvalgene omkring tovholdere, når de sidste svarer, 

så aftaler vi nærmere omkring opgavebeskrivelser i udvalgene. Lis følger op på det. 

 

4. Stævner/arrangementer 

 Stævne den 20. og 21. november. Mia snakker med Daniel omkring reparation af spring, 

der skal bruges til stævnet. Hjælperlisten har stadig ledige pladser. Vi mangler folk til at 

hjælpe til at stille op om fredagen. 

 

5. Kommende aktiviteter og opgaver 

 Lørdagsaktiviteter er gået i gang 

 Juleklip – ungdomsudvalget er i gang med planlægning. Der bliver hængt en 

tilmeldingsseddel op samt opslag på Facebook 

 Julearrangementet skal arrangeres 

 

 

6. Klubmesterskab 

 Forslag 1: Elevrytter og privatryttere slås sammen. 
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 Forslag 2: Pointsystemet skal revurderes. Mia og Kaja udarbejder et forslag og 

sender i Bestyrelsesgruppen. 

 Forslag 3: Vi afholder Klubmesterskabet som et internt stævne én dag 

 Forslag 4: Halvpartsryttere deltager på samme vilkår som privatryttere 

 Forslag 5: Vi lavet et klubmesterskab kun for elevryttere 

 Forslag 6: Man kan ikke ride mod sig selv(Kun én placering 

 

7. Omstrukturering i Bestyrelsen 

 Sara er flyttet og Kaja bliver nyt medlem i Bestyrelsen.  

 

8. Bekymringer med hensyn til Militarystævne 

 Vi skal have fundet en til at hjælpe Jytte med at lave forarbejdet til stævnet.  

 Vi skal have uddannet nogle controllere 

 Jytte har søgt stævnet i uge 28  

 Vi mangler stærke hjælpere til klargøring/bygge nye spring forud for stævnet/kurset. Hvis 

vi skal have mulighed for at hjælpe, skal det meldes ud i rigtig god tid, så det ikke bliver i 

sidste øjeblik. 

 

9. Salg  af snacks og drikke i hverdagen 

 Ønsker vi en form for salg i hverdagen af salg af chips, snoller, chips og andet?  

- Der var ikke tilslutning til det, så vi tager det op på et senere tidspunkt, hvis det bliver 

aktuelt. 

 

10. Eventuelt 

 Vi mangler noget udendørsbelysning, det tages op på næste møde.  

 

11. Punkter til næste møde 

 Klubmesterskab 

 Vaskeplads 

 Udendørsbelysning 

 Rytterstuen 

 Militarystævnet 2022 

 


